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Protokół 111/23 

z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów  

oraz Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego  

Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 22 listopada 2023 r., 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzył o godz. 17:05 Przewodniczący Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego Jan 

Marciniak. W obradach udział wzięli członkowie Komisji Budżetu i Finansów oraz członkowie 

Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Mosinie, a także goście, zgodnie z listami 

obecności, które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Prowadzący obrady Jan Marciniak przywitał przybyłych gości, jednocześnie między innymi wskazał 

na tematykę posiedzenia uzasadniając przy tym połączenie posiedzenia Komisji Inwestycji i Mienia 

Komunalnego z posiedzeniem Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Mosinie. Ponadto 

podziękował za przygotowanie materiałów w zakresie tematyki dotyczącej posiedzenia. Następnie 

wraz z Kierownikiem Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymonem Szydłowskim dokonał 

objaśnień w zakresie przekazanego sprawozdania z realizacji wydatków majątkowych na rok 2023. 

Wyżej wskazane sprawozdanie znajduje się w materiałach komisji. Następnie zaproponował zmianę 

porządku obrad oddając głos przybyłym gościom. 

Przedstawiciel mieszkańców Osiedla Dębowego w Czapurach [zanonimizowano] między innymi 

wskazał, iż w imieniu mieszkańców złożył petycję dotyczącą budowy drogi asfaltowej na ulicy 

Dębowej w Czapurach, informując przy tym, iż petycja ta przekazana została Burmistrzowi Gminy 

Mosina oraz Radzie Miejskiej w Mosinie. Jednocześnie zwrócił uwagę, iż pod petycją podpisało się 

ponad 100 osób. Następnie uzasadnił potrzebę budowy drogi asfaltowej na ulicy Dębowej 

w Czapurach, wskazując przy tym między innymi na problemy z jakimi w zakresie braku 

odpowiedniej drogi oraz infrastruktury towarzyszącej, borykają się mieszkańcy Osiedla Dębowego 

w Czapurach. 

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− podjęcia podczas Zebrania Wiejskiego Sołectwa Czapury tematu dotyczącego natężenia 

ruchu na Osiedlu Dębowym w Czapurach oraz problemów związanych z prawidłowym 

utrzymaniem drogi w ulicy Dębowej; 

− przeprowadzonej przy pracowników Urzędu Miejskiego w Mosinie wizji lokalnej na Osiedlu 

Dębowym w Czapurach oraz konieczności budowy ulicy Dębowej; 

− przyczyn braku ujęcia w projekcie budżetu na rok 2024 zadania dotyczącego projektowania 

ulicy Dębowej; 

− potrzeby opracowania koncepcji drogowej dla Czapur; 

− problemach związanych z odwodnieniem Czapur; 

− możliwości budowy chodnika oraz oświetlenia na ulicy Dębowej w Czapurach; 
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− ujęcia w budżecie Gminy Mosina na rok 2024 zadania pod nazwą „Koncepcja drogowa dla 

wsi Czapury i Wiórek”; 

− ujęcia w budżecie Gminy Mosina na rok 2024 zadania pod nazwą: Projekt przebudowy 

ul. Gruszkowej w Czapurach; 

− wykonania przez Spółkę Aquanet kanalizacji sanitarnej na terenie Czapur; 

− kryteriów i etapowania realizacji działań projektowych odnoszących się do dróg w Czapurach 

oraz możliwych terminów realizacji projektów; 

− realizacji koncepcji drogowej w Czapurach oraz konsultacji z mieszkańcami w tym zakresie; 

− możliwości tymczasowego utwardzenia ulicy Dębowej w Czapurach; 

− problemów wynikających z komunikacji Osiedla Poznańskiego z drogą powiatową; 

− szacowanych kosztów inwestycji dotyczącej ulicy Dębowej w Czapurach. 
Udział w dyskusji wzięli: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, przedstawiciel 

mieszkańców Osiedla Dębowego w Czapurach [zanonimizowano], Kierownik Referatu Inwestycji 

i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski, radna Wiesława Mania, prowadzący obrady Jan Marciniak, 

mieszkaniec Czapur [zanonimizowano] oraz mieszkaniec Czapur [zanonimizowano]. Odpowiedzi 

na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości gruntowych w trybie 

bezprzetargowym na okres nie dłuższy niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami, dotyczący 

nieruchomości o nr ewidencyjnych: 232/6, obręb Mosina; 1600/56, obręb Mosina; 457, obręb 

Pecna; 91/7, obręb Wiórek; 167/2 oraz 168/2, obręb Daszewice. 

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− lokalizacji oraz przeznaczenia nieruchomości o numerze ewidencyjnym 167/2 oraz 168/2, 

obręb Daszewice; 

− możliwości wyłączenia z procedowania przez Radę Miejską w Mosinie kolejnych umów 

najmów z tymi samymi najemcami oraz potrzeby zmiany uchwały w tym zakresie; 

− możliwości zbycia niektórych nieruchomości na rzecz najemców. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Adam Monikowski, radna Elżbieta Jarecka, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, radny Piotr Wilanowski, Kierownik Referatu Inwestycji 

i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski oraz prowadzący obrady Jan Marciniak. Odpowiedzi 

na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości gruntowych w trybie 

bezprzetargowym na okres nie dłuższy niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami, dotyczący 

nieruchomości o nr ewidencyjnych: 180/3, obręb Sasinowo, 229/3, obręb Mosina, 1446/1, obręb 

Mosina oraz 232/5, obręb Mosina. 

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− przeznaczenia nieruchomości o numerze ewidencyjnym 180/3, obręb Sasinowo; 
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− przeznaczenia nieruchomości o numerach ewidencyjnych: 229/3, obręb Mosina, 1446/1, 

obręb Mosina; 

− przeznaczenia terenu zlokalizowanego przy nieruchomości 1446/1, obręb Mosina, w tym 

planów dotyczących budowy parkingu. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Zbigniew Grygier, radna Jolanta Szymczak, prowadzący obrady Jan 

Marciniak. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Mosina. 

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− powierzchni nieruchomości o nr ewidencyjnym 299/4, obręb Rogalinek, 

− ciągu komunikacyjnego zlokalizowanego przy nieruchomości o nr ewidencyjnym 299/4 

obręb Rogalinek. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Zbigniew Grygier oraz radny Piotr Wilanowski. Odpowiedzi 

na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Mosina.  

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− lokalizacji i przeznaczenia nieruchomości, których dotyczy omawiany projekt uchwały; 

− formy sprzedaży nieruchomości oraz chęci ich zakupienia przez właścicieli gruntów, 

do których przylegają te nieruchomości; 

− powierzchni oraz planowanej ceny działek, których dotyczy omawiany projekt uchwały 

oraz wzrostu wartości nieruchomości zlokalizowanych przy ulicy Niepodległości po wykupie 

tych gruntów. 

W trakcie dyskusji radny Łukasz Kasprowicz zwrócił uwagę na potrzebę poruszenia tematu 

dotyczącego torowiska zlokalizowanego przy ulicy Niepodległości w Mosinie.  

Udział w dyskusji wzięli: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, prowadzący 

obrady Jan Marciniak, radny Łukasz Kasprowicz, radny Andrzej Raźny oraz Burmistrz Gminy 

Mosina Dominik Michalak. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Prowadzący obrady Jan Marciniak odnosząc się do tematu posiedzenia dotyczącego informacji 

z realizacji wydatków majątkowych w 2023 roku poinformował, iż komisja nie będzie omawiać tego 

tematu z uwagi na przekazane materiały. Jednocześnie wskazał, iż w przypadku pytań 

do przekazanego materiału, prosi o ich zadanie w ramach spraw bieżących lub skierowanie 

pisemnie do Burmistrza Gminy Mosina.  

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak wraz z Kierownikiem Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymonem Szydłowskim udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące wskazania, na jakim 

etapie jest zadanie dotyczące ulicy Jasnej. 
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Prowadzący obrady Jan Marciniak między innymi wyraził swoją opinię w zakresie realizacji 

wydatków majątkowych w 2023 roku.  

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz dokonał wprowadzenia do tematu 

posiedzenia dotyczącego projektu budżetu na 2024 r. w zakresie załącznika nr 7 – wydatki 

majątkowe, odnosząc się przy tym między innymi do podjętych działań w zakresie urealnienia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina.  

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak między innymi odniósł się do wypowiedzi radnego 

Łukasz Kasprowicz dotyczącej sposobu tworzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina. 

Jednocześnie między innymi ustosunkował się do działań i planów inwestycyjnych Gminy Mosina 

w odniesieniu do projektu budżetu na rok 2024.  

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski między innymi zwrócił uwagę 

na znaczenie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Mosina wyrażając przy tym swoją opinię 

na temat możliwości terminowych realizacji zadań inwestycyjnych. Następnie przedstawił 

informację na temat zadań inwestycyjnych ujętych w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2024 

w załączniku nr 7 – wydatki majątkowe, którego kserokopia znajduje się w materiałach komisji. 

W trakcie tego wystąpienia Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia 

Komunalnego oraz gośćmi przeprowadziła dyskusję, w trakcie której poruszono między innymi 

tematy dotyczące: 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Budowa sieci wodociągowych na terenie Gminy 

Mosina”, w tym między innymi: kwoty przeznaczonej na realizację tego zadania, możliwości 

realizacji zadania w roku 2024, zakresu planowanych do wykonania prac, planów 

przyłączenia Mieczewa do wodociągu kórnickiego, sposobu realizacji całego zadania;  

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Rozwój sieci wodociągowej w obszarze Majątku 

Rogalin”, w tym między innymi: propozycji urealnienia całkowitej kwoty zabezpieczonej 

na realizację zadania w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mosina oraz planów 

dotyczących sposobu realizacji tego zadania; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Zakup pojazdów do przewozu osób 

niepełnosprawnych”, w tym między innymi: sposobu zakupu tych pojazdu, kosztów Gminy 

związanych z dowozem dzieci niepełnosprawnych do szkół, możliwości pozyskania 

dofinansowania na zakup pojazdów z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, sposobu przekazania pojazdów spółce gminnej oraz kosztów, jakie 

w tym zakresie ponosić będzie Gmina Mosina, możliwości zakupu pojazdów przez spółki 

gminne, propozycji ogłoszenia przetargu na przewóz osób niepełnosprawnych, możliwości 

dowozu dzieci niepełnosprawnych przez rodziców, działalności spółek gminnych 

oraz obowiązków Gminy w zakresie dowozu dzieci do szkół; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Współpraca z Województwem Wielkopolskim - 

opracowanie dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej 

dla obwodnicy m. Mosina (korekta drogi wojewódzkiej)”, w tym między innymi działań 

podjętych przez Gminę Mosina w zakresie realizacji tego zadania; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Współpraca z Powiatem Poznańskim - dotacja celowa 

na pomoc finansową dla Powiatu Poznańskiego”, w tym między innymi konsultacji 

z mieszkańcami Borkowic w zakresie zadania dotyczącego projektu chodnika w Borkowicach;  
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− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Współpraca z Powiatem Poznańskim - budowa 

przystanku jednostronnego przy drodze powiatowej w Świątnikach”, w tym między innymi 

wysokości środków zabezpieczonych na realizację tego zadania; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Współpraca z Powiatem Poznańskim - 

przebudowa/rozbudowa pasa drogowego drogi powiatowej nr 2465P na ul. Leszczyńskiej 

w Mosinie od ul. Strzałowej do granic miasta Mosina i ul. Głównej w Krośnie od granic miasta 

Mosina do miejscowości Drużyna”; 

− sposobu realizacji zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu i budowy ul. Tylnej 

w Krośnie etap I;  

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu i budowy ul. Tylnej w Krośnie etap II, w tym 

między innymi: problemów związanych z odwodnieniem tych terenów, planów zgłoszenia 

ulicy Jesiennej w Krośnie oraz Rogalińskiej w Daszewicach w ramach wniosku o 

dofinansowanie budowy dróg dojazdowych do pól; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu połączenia ulicy Konopnickiej z ulicą Strzelecką 

wraz z mostem na Kanale Mosińskim; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu i budowy ul. Mieszka I w Mosinie, w tym 

między innymi: propozycji etapowania tego zadania oraz kosztów realizacji całości tego 

zadania; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu chodnika (ciąg pieszo-rowerowy) 

w ul. Sosnowej w miejscowości Pecna w terenie zabudowanym do granicy lasu; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu ulicy Krosińskiej, w tym między innymi: 

problemów projektowych związanych z mapami geodezyjnymi, projektowanych ulic 

na Osiedlu „Nowe Krosno” oraz propozycji poszerzenia zakresu tego zadania o projekt 

utwardzenia ulic Słonecznej, Sosnowej i Kwiatowej; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu ul. Skrzynka i części ul. Góreckiej w Krosinku; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu i budowy Promenady nad Kanałem Mosińskim 

etap I, w tym między innymi: możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację 

tego zadania i wiążącej się z tym konieczności zmiany jego nazwy oraz etapowania tego 

zadania, a także ujęcia w projekcie przeprawy mostowej;  

− zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy ul. Żeromskiego w Mosinie, w tym między 

innymi: konieczności połączenia tego zadania z zadaniem dotyczącym budowy ścieżki 

rowerowej w ramach budowy ul. Żeromskiego w Mosinie, zakresu inwestycji, który będzie 

dofinansowany oraz celowości budowy tej drogi; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu chodnika w Żabinku; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy ul. Budzyńskiej z odwodnieniem i przebudową 

skrzyżowania z ul. Konopnickiej; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy ul. Piaskowej w Mosinie, w tym między innymi 

terminu rozpoczęcia realizacji tej inwestycji; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego modernizacji przejścia pod torami w ciągu 

ul. Sowinieckiej w Mosinie, w tym między innymi terminu podpisania umowy; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu przebudowy ul. Gruszkowej w Czapurach, 

w tym między innymi problemów dotyczących osuwającej się skarpy i negatywnych skutków 

z tym związanych; 



6 
 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego projektu połączenia ul. Budzyńskiej w Mosinie 

z ul. Konopnickiej, w tym między innymi zakresu prac; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy ul. Akacjowej w Mosinie od ul. Jodłowej 

do ul. Torowej, w tym między innymi: zakresu prac, sposobu odwodnienia tego terenu 

oraz zakresu pozwolenia na budowę, w tym dla ul. Grabowej; 

− zadania inwestycyjnego dotyczącego koncepcji drogowej dla wsi Czapury i Wiórek, w tym 

między innymi zakresu koncepcji oraz przeprawy mostowej w Czapurach; 

− zadania inwestycyjnego realizowanego przez Sołectwo Rogalin w ramach przydzielonych 

funduszy dotyczącego operatu wodno - prawnego do wykonania odwodnienia sięgaczy 

ul. Kosynierów i jednego ul. Szkolnej, w tym między innymi: etapowania tego zadania, 

terminu jego realizacji oraz wysokości środków finansowych zabezpieczonych na realizację 

tego zadania; 

− zadania inwestycyjnego realizowanego przez Sołectwo Mieczewo w ramach przydzielonych 

funduszy dotyczącego zakupu i montażu radarowego wyświetlacza prędkości przy 

ul. Szerokiej; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Projekt rozbiórki i budowy wieży widokowej w Mosinie 

wraz z zagospodarowaniem terenu”, w tym między innymi zakresu tego zadania 

oraz wysokości środków finansowych zabezpieczonych na jego realizację; 

− zadania inwestycyjnego realizowanego przez Sołectwo Wiórek w ramach przydzielonych 

funduszy, dotyczącego projektu budowlanego przystani wraz z wnioskiem i decyzją 

pozwolenia na budowę; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Budowa obiektów mieszkalnych”, w tym między 

innymi: projektu budynku mieszkalnego przy ulicy Polnej oraz możliwości wprowadzenia 

zmian projektowych, a także możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację 

zadania, planów Gminy Mosina w zakresie mieszkań komunalnych oraz działalności 

Mosińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego; 

− zadań inwestycyjnych pod nazwą: „Projekt przebudowy i rozbudowy Dworu Budzyń 

w Mosinie” oraz „Projekt przebudowy i rozbudowy „Kokotka" w Mosinie”, w tym między 

innymi dofinansowania na realizację tych zadań oraz planów w zakresie zagospodarowania 

tych budynków; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Modernizacja pomieszczeń budynku wielofunkcyjnego 

w Pecnej”, w tym między innymi: zakresu modernizacji budynku, przeznaczenia tego 

budynku na Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne, sposobu działalności Centrum oraz możliwości 

w zakresie pozyskania środków finansowych w ramach Programu „Centra opiekuńczo-

mieszkalne”; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Projekt modernizacji budynku Urzędu Miejskiego przy 

Pl. 20 Października w Mosinie”, w tym między innymi zakresu projektu; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Projekt i modernizacja SP nr 2 w Mosinie”, w tym 

między innymi potrzeby zwiększenia zakresu opracowania projektowego; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa szatni w Zespole Szkół w Krośnie”, w tym 

między innymi posiadanego projektu oraz pozwolenia na budowę; 
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− zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy oświetlenia na ul. Polnej w Czapurach, w tym 

wniosku mieszkańców Czapur w zakresie wykreślenia tego zadania i wprowadzenia zadania 

dotyczącego utwardzenia terenu przy ul. Poznańskiej w Czapurach; 

− braku ujęcia w zakresie zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Projekty, budowa i rozbudowa 

oświetlenia drogowego”, budowy oświetlenia na ulicy Matejki w Mosinie oraz konieczności 

ujęcia w opisie zadania dotyczącego budowy oświetlenia ul. Dolnej i Jesiennej 

w Daszewicach, informacji, iż jest to etap II, a także możliwości oświetlenia nowego boiska 

w Krośnie; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Adaptacja pomieszczeń budynku gminnego 

na potrzeby świetlicy wiejskiej w Dymaczewie Starym”, w tym między innymi celowości 

realizacji tego zadania oraz zakresu projektowego uwzględniającego etapowanie realizacji 

inwestycji; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Infrastruktura sportowo - turystyczna na terenie wsi 

PPGR Rogalin - tworzenie nowych miejsc spotkań - cz.1”, w tym między innymi 

dofinansowania na realizację tego zadania oraz planów rewitalizacji placu zabaw; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Daszewicach”, 

w tym między innymi środków finansowych zabezpieczonych na realizację tego zadania 

oraz źródeł finansowania; 

− zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Skatepark”, w tym między innymi problemów 

związanych z wyłonieniem wykonawcy oraz celowości realizacji tego zadania; 

− zadania, które będzie realizowane w ramach dodatkowego funduszu jednostek 

pomocniczych dotyczącego boiska wiejskiego w Rogalinie. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Andrzej Raźny, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy 

Szymon Szydłowski, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, radna Elżbieta 

Jarecka, radny Piotr Wilanowski, radny Zbigniew Grygier, radny Łukasz Kasprowicz, radna 

Wiesława Mania, radna Paulina Kubacka, Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka, prowadzący 

posiedzenie Jan Marciniak, Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak, radny Ziemowit Maląg, 

radny Adam Monikowski oraz radny Maciej Patela. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi 

udzielili: Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz oraz Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak. 

Radny Adam Monikowski przedstawił wniosek w sprawie wprowadzenia do projektu budżetu 

Gminy Mosina na rok 2024 zadania: „Projekt i budowa połączenia ścieżki pieszo-rowerowej 

z chodnikiem w ciągu ul. Poznańskiej w Daszewicach poprzez wykonanie zjazdu na działkę 418/4”, 

uzasadniając przy tym konieczność realizacji tego zadania oraz wskazując źródło finansowania.  

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski odniósł się do przedstawionego 

wniosku, wskazując przy tym na problemy związane z możliwością realizacji tego zadania. 

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję dotyczącą złożonego wniosku. 

Udział w dyskusji wzięli: radny Adam Monikowski, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy 

Szymon Szydłowski, radna Wiesława Mania, radna Elżbieta Jarecka oraz prowadzący obrady Jan 

Marciniak. 
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Prowadzący obrady Jan Marciniak między innymi odniósł się do podjętego podczas jednego 

z posiedzeń Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego tematu dotyczącego możliwości pozyskania 

dofinansowania z Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa na nową filię Mosińskiej Biblioteki 

Publicznej, która mogłaby powstać na terenie działki gminnej nr 2700/53 w Mosinie, w sąsiedztwie 

„Zielonego Przylądka”, wskazując przy tym na wniosek, który został podjęty w tym zakresie przez 

Komisję Inwestycji i Mienia Komunalnego. 

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak wraz z Kierownikiem Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymonem Szydłowskim udzielił odpowiedzi na zapytanie prowadzącego posiedzenie Jana 

Marciniaka dotyczące między innymi wskazania, jakie działania zostały podjęte w zakresie 

pozyskania dofinansowania na nową filię Mosińskiej Biblioteki Publicznej. Jednocześnie między 

innymi przedstawił informację na temat dalszych planów w zakresie realizacji tego zadania, 

zobowiązując się przy tym do przekazania informacji na temat sposobu budżetowania tego zadania. 

Ponadto między innymi wskazał na potrzebę przeprowadzenia dyskusji w zakresie sposobu 

zagospodarowania terenu „Zielonego Przylądka”. 

Prowadzący posiedzenie Jan Marciniak odniósł się do problemu zgłaszanego przez mieszkańców 

ulicy Bocznej w Krośnie w zakresie organizacji ruchu na przedmiotowej ulicy, a tym samym 

zagrożenia bezpieczeństwa, zwracając przy tym uwagę na brak zabezpieczenia w projekcie budżetu 

Gminy Mosina na rok 2024 środków finansowych na realizację zadania rozwiązującego ten problem. 

Jednocześnie między innymi wskazał, iż złoży stosowny wniosek w tym zakresie. 

Komisja Budżetu i Finansów wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz gośćmi 

przeprowadziła dyskusję dotyczącą ul. Bocznej w Krośnie. 

Udział w dyskusji wzięli: Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, prowadzący posiedzenie Jan Marciniak, 

radna Wiesława Mania oraz Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak. 

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Romanem 

Kolankiewiczem odniósł się do wypowiedzi prowadzącego posiedzenie Jana Marciniaka dotyczącej 

pisma odnoszącego się do prośby mieszkańców Babek i Głuszyny Leśnej o lokalizację nowego 

przystanku autobusowego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Wiesława Mania przypomniała o wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Mosinie, zaplanowanym na dzień 27 listopada br., 

informując przy tym, iż przed posiedzeniem odbędzie się spotkanie dotyczące równania dróg. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 21.45. 

protokołowała przewodniczył przewodniczyła 

(-) Anita Ćwiklińska (-) Jan Marciniak (-) Wiesława Mania 


